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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 768 af 29. juni 2012. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Peder-
sen (V).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/ Per Hvas

                         

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 768
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: Er ministeren indstillet på at indføre en dispensationsordning for mærkning af 
gulpladebiler, som regeringen ellers har vedtaget at indføre, for virksomheder, der har vær-
difulde genstande i deres biler som eksempelvis gallerier og radio- og tv-forhandlere?

Svar: Hvis der blev indført en dispensationsordning, som spørgeren er inde på, ville dette 
omvendt kunne indikere, at gulpladebiler uden mærkning kan blive attraktive for tyveri, 
netop fordi der er meddelt dispensation.

De nærmere krav til mærkning af gulpladebiler, som udelukkende anvendes erhvervsmæs-
sigt, bliver fastsat ved en bekendtgørelse. Udkast til bekendtgørelse er p.t. i ekstern høring, 
hvor det bl.a. fremgår, at oplysningerne om virksomhedens navn eller logo samt CVR-
nummer skal fremgå med bogstaver/tal i minimum 5 cm højde i en afvigende farve fra ka-
rosseriet, og at mærkningen ikke må ske ved aftagelige skilte.

http://www.skm.dk/lovforslag/hoering/bekendtgoerelserihoering/9047/

Det er således op til den enkelte virksomhed, om der ønskes en mere diskret angivelse - el-
ler om oplysningerne skal anvendes i forbindelse med en mere synlig markedsføring af 
virksomheden i gadebilledet.

På denne baggrund finder jeg det ikke hensigtsmæssigt, at der indføres en dispensations-
ordning.


